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Генерални директор Радио-телевизије Србије (РТС) Драган Бујошевић оценио је за
Новости да је РТС "трапаво" поступио када је пренео расправу са твитера у случају
листа Информер и да "није требало да преноси све оне бљувотине".

  

  

Једино што је требало да РТС уради је да обавести јавност да је неко претио новинару и
ту да стане, рекао је Бујошевић за Новости.

  

Без обзира шта ја мислим о (Драгану Ј) Вучићевићу и колико тужби смо против њега
поднели - и ја и новинари РТС, ни њему, као ни било ком новинару нико не сме да прети
и на ту чињеницу РТС треба да укаже, објаснио је Бујошевић.

  

Бујошевић истиче и да сваки новинар има онолико слободе за колико се избори и то
подразумева одређену цену.
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"Мени у Политици нису објавили ништа скоро две и по године. Јесам ли ишао по улици и
викао због тога? Када су нам 1998. године судили због рушења уставног поретка с
"Европљанином", нисам плакао, иако бих, да пресуда није укинута, и дан - данас плаћао
ту казну. Избор је ваш. Ако хоћеш да то радиш, плати цену. Тачка", закључио је
Бујошевић.

  

(Фонет)
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